

To the Office-in-Charge of the Hong Kong Police Force and/or Magistrates' Courts and/or whom it may concern

致香港警務處 及/或 裁判法院 及/或 敬啟者

Claim No. :

檔案編號 :

Letter of Consent 同意書

Accident/Incident on :

意外/事故日期 :

Traffic accident involving vehicle :

交通意外中涉及之車輛登記編號 :

I, the undersigned hereby authorize any police station and/or Magistrates' Court and/or Government Department to disclose to AIG Insurance Hong Kong Limited &/or their authorized loss adjuster &/or legal representative, any and all information &/or documents including but not limited to a copy of statement(s), investigation report(s), court transcripts, verdicts, certificates, etc. concerning the above occurrence for the purpose of assessment of an insurance claim.

Further, I confirm that a photocopy of this letter shall be as valid as the original.

本人現同意及授權 香港警務處處長 及/或 裁判法院 及/或 政府部門/機構 就上述交通意外提供所有有關資料，包括但不限於證人之口供、所有調查報告及/或文件、法庭訴訟紀錄、裁決、審訊證明書，及所有其他有關資料 予美亞保險香港有限公司（「美亞」）及/或 其委託之律師行、及/或其委託之公証行以作保險索賠之評估。

本人同意此授權書的副本與正本有同等效力。

Signature 簽名

Name 姓名

Date 日期

HKID Card / Passport No.

香港身份證號碼/護照號碼

Purpose of Collection of Personal Data

收集個人資料目的

1. Personal data provided in this form will be used by AIG to solely assess and process the claim under the related legislation.
本表格內所提供之個人資料會被「美亞」純粹用作評估及處理相關法規下之索償。
2. The provision of personal data is voluntary.
提供個人資料是自願的。